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Synpunkter på Program för detaljplan för KALLHÄLLS CENTRUM, 
Järfälla kommun

Sammanfattning av synpunkter från Naturskyddsföreningen i Järfälla

1. Vi föreslår det alternativ som medger störst förtätning. Detta för att nyttja Kallhälls 
fördelaktiga läge för åtkomst med kollektivtrafik samt för att förbättra det lokala 
centrats möjligheter att ge nödvändig service. På detta sätt anser vi oss också bäst 
skydda delar av Görvälns Naturreservat väster om järnvägen. Ökad förtätning, god 
lokal service samt utökad kollektivtrafik bidrar till minskat behov av biltrafik och 
kommer på sikt att öka områdets attraktionskraft.

2. För de nya byggnaderna har ej satts mål på energieffktivitet för behov av el och 
värme. Konsekvenserna av vald byggnadslösning kommer att ha lång livslängd samt 
kan dessutom behöva påverka den externa gestaltningen.
 

3. Kommunen har antagit en ny avfallsplan. I ett område som Kallhälls Centrum med 
hög täthet av byggnader anser vi att marken ska nyttjas och byggnadera utformas så att 
avfallsplanen intentioner enkelt kan fullföljas.

4. Utökad användning av cykeln bör uppmuntras. Därför bör placering av cykelstall 
anpassas även till läge av matvaruuaffär. Cykelvägarna bör också planeras så att 
områden utanför den aktuella detaljplanegränsen kommer att ge god support för bl. a. 
det lokalt centrum och pendeltågstation. Källtorpsskolan ligger utanför 
detaljplanegränsen, men vi förespråkar att planen tar hänsyn till sådana åtgärder, som 
ökar säkerheten för barn och ungdom på väg till och från skolan. 
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